

**2<sup>nd</sup> Pan African Youth Forum**  
 24 – 27 April 2019 Addis Ababa, Ethiopia

**‘Africa Unite for Youth: Bridging the Gap and Reaching out to African Youth’**  
*‘1million by 2021’*

**INFORMATION NOTE FOR PARTICIPANTS**  
**NOTE D’INFORMATION POUR LES PARTICIPANTS**

<p><b><u>DATE AND VENUE:</u></b></p> <p><b>24<sup>th</sup> to 27<sup>th</sup> April 2019, African Union Commission Head Quarters, Addis Ababa; Ethiopia.</b></p> <p><b>Entry to the AUC</b> – All Forum participants are to access the AUC premises through New Gate (Ethio Nippon). There will be an information desk at the gate where you are to pick up your conference badges.  <i>As the sessions start at 8.30am daily, please endeavour to arrive by 8:00am.</i></p> <p>Documentation on the Forum sessions are available on the website <a href="https://youth.african-union.org/">https://youth.african-union.org/</a>.</p>	<p><b><u>LIEU ET DATE :</u></b></p> <p><b>Du 24 au 27 avril 2019, au siège de la Commission de l'Union africaine à Addis-Abeba; Ethiopie.</b></p> <p><b>Entrée à la CUA</b> - Tous les participants au forum auront accès à la CUA en utilisant la Nouvelle Entrée (Ethio Nippon). Il y aura un comptoir d’information où les participants récupéreront leurs badges de conférence.  <i>Les sessions débiteront à 8h30 le 24 avril, à cet effet veuillez arriver avant 8h.</i></p> <p>Les documentations relatives au forum sont disponibles sur le site <a href="https://youth.african-union.org/">https://youth.african-union.org/</a></p>
<p><b><u>PARTICIPATION SUPPORT</u></b></p> <p>Participation costs will be covered as per the sponsoring organization’s financial rules and regulations. Each participant should make sure that they liaise directly with their sponsor organization for costs related to their air-ticket, accommodation, subsistence allowances, and other terminal costs.</p>	<p><b><u>PRISE EN CHARGE DES PARTICIPANTS</u></b></p> <p>La prise en charge des participants s’effectuera conformément aux règlements et procédures financiers de l’organisation hôte. Chaque participant doit s’assurer de communiquer directement avec son organisation hôte pour la prise en charge (billet d’avion, hébergement, indemnités de séjour, etc.)</p>

<p><b><u>ENTRY FORMALITIES.</u></b></p> <p>Ethiopia has a facility for visa on arrival for all AU Member Countries. Please note that the visa fee is up to <b>50 USD</b>. You are advised to have this in cash with you as you travel. Please keep the original receipt for reimbursement by your sponsoring organization as per its financial rules and regulations.</p>	<p><b><u>FORMALITES D'ENTREE</u></b></p> <p>L’Ethiopie dispose d’un système de visa à l’arrivée pour Etats membres de l’UA. Veuillez avoir sur vous un montant de <b>50 USD</b> en espèces pour les frais de visa et conservez l’original du reçu pour le remboursement des frais de visa par votre organisation hôte selon ses procédures administratives.</p>
<p><b><u>HEALTH REQUIREMENTS / MEDICAL CARE EMERGENCY</u></b></p> <p><b>Yellow fever Certificate:</b> Participants are requested to present a valid yellow fever vaccination certificate/card upon arrival to be allowed entry into Ethiopia.</p> <p>You are strongly advised to carry all your prescription medication. The AU Medical Service can be accessed for any emergency for the duration of the forum.</p>	<p><b><u>INFORMATIONS - URGENCES MEDICALES</u></b></p> <p><b>Certificat de la fièvre jaune:</b> les participants sont priés de se munir d’un certificat / carnet de vaccination valide contre la fièvre jaune pour pouvoir entrer en Ethiopie.</p> <p>Il est vivement conseillé de voyager avec tous vos médicaments sur ordonnance. Le service médical de l’UA est accessible en cas d’urgence</p>
<p><b><u>TRANSFER TO HOTEL FROM BOLE INTERNATIONAL AIRPORT</u></b></p> <p>Sponsoring organizations will coordinate the round transfer of all their participants from the airport to their respective hotels.</p>	<p><b><u>DEPLACEMENT DE L’AEROPORT A L’HOTEL</u></b></p> <p>Les organisations hôtes coordonneront le transfert de tous leurs participants de l’aéroport à leurs hôtels respectifs.</p>
<p><b><u>LIST OF SUGGESTED HOTELS NEARBY THE AFRICAN UNION</u></b></p>	<p><b><u>LISTE DES HÔTELS SUGGÉRÉS PROCHE DE L’UNION AFRICAINE</u></b></p>
<p><b>King's Hotel</b>  Address: Roosevelt St, Addis Ababa (5 minutes walking from the African Union Headquarters)  Phone: +25111 371 1300  Room rate: \$60/night (approximate)</p> <p><b>Tirar International Hotel</b>  Address: Burundi St, Addis Ababa (2km from the African Union Headquarters)  Reservation phone: +251 115 577150 /47 /54 /55 /58    E-mail: <a href="mailto:reservation@tirarhotel.com">reservation@tirarhotel.com</a>  Room rate: \$60/night (approximate)</p>	

**Blue Sky Hotel**

Address: Near Ring Road Bole sub city, woreda 5, House No. 1403/1, Addis Ababa  
 Phone: +25191 293 5154  
 Room rate: \$65/night (approximate)

**Wabi-Shebele Hotel**

Address: Mexico Square, Addis Ababa (10 mins walking from the African Union HQ)  
 Phone: (+251) 11-551-7187  
 Room rate: \$35/night (approximate)

**Dreamliner Hotel**

Address: Gabon Street, Meskel Flower area, Addis Ababa (10 mins drive from the African Union HQ)  
 E-mail: reservation@dreamlinerhotel.com  
 Telephone: +251114674000  
 Room rate: \$90/night (approximate)

**Adot Tina Hotel**

Address: Gabon Street, Meskel Flower area, Addis Ababa (10 mins drive from the African Union HQ)  
 Phone: (+251)11 467 3939  
 Room rate: \$50/night (approximate)

**Diplomat Luxury Furnished Apartments**

Address: Seychelles Street, Sarbet Square, next to Shewa supermarket, Addis Ababa (8 mins walking from the African Union HQ)  
 Phone: (+251)966118310  
 (+251)11 372 9551  
 Email: addisdiplomat@gmail.com  
 Room rate: \$90/night (approximate)

**WORKING LANGUAGES**

Plenary sessions will be run in all the four (4) working languages of the African Union: English, French, Arabic and Portuguese.

**LANGUE DE TRAVAIL**

Les séances plénières se dérouleront dans les quatre (4) langues de travail de l'Union africaine, à savoir l'anglais, le français, l'arabe et le portugais.

**POWER SUPPLY**

In Ethiopia, the power sockets are of "Type E" / Europlug type. The Ethiopian electrical sockets (outlets) supply electricity at between 220 and 240 volts AC. And the standard frequency is 50 Hz.

**ELECTRICITE**

En Ethiopie, les prises de courant sont du «type E»/type Europlug. Les prises électriques éthiopiennes (prises de courant) fournissent de l'électricité entre 220 et 240 volts. Et la fréquence standard est 50 Hz.



<p><b><u>TELECOMMUNICATIONS</u></b>  The Country dialling code of Ethiopia is +251. There is one mobile operator: Ethio Telecom (09).</p> <p>Participants will have free access to Wi-Fi facilities at the AUC.</p>	<p><b><u>TELECOMMUNICATIONS</u></b>  L'indicatif téléphonique de l'Ethiopie est le +251. Il existe un opérateur de téléphonie mobile: Ethio Telecom (09).</p> <p>Les participants voyageant avec leurs ordinateurs portables auront un accès gratuit au Wi-Fi de la CUA.</p>
<p><b><u>EXCHANGE RATE</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• International ATMs are readily available at the AUC compound.</li> <li>• 1 USD = 27 Ethiopian Birr</li> <li>• 1 EUR = 32 Ethiopian Birr</li> </ul>	<p><b><u>TAUX DE CHANGE</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Les Distributeurs Automatiques de Billets (DAB/ATM sont disponibles et accessibles dans l'enceinte de la CUA)</li> <li>• 1 USD = 27 Birr Ethiopien</li> <li>• 1 EUR = 32 Birr Ethiopien</li> </ul>
<p><b><u>WEATHER</u></b>  In the month of April, average temperature in Addis Ababa range from 13-24° Celsius.</p>	<p><b><u>METEO</u></b>  Au mois d'avril, la température moyenne à Addis-Abeba est comprise entre 13 et 24 °C.</p>
<p><b><u>TIME ZONE</u></b>  GMT+3</p>	<p><b><u>DECALAGE HORAIRE</u></b>  GMT+3</p>
<p><b><u>SECURITY</u></b></p> <p>For security reasons, all participants should always use their conference badges during the event and in all social activities.</p>	<p><b><u>SECURITE</u></b></p> <p>Pour des raisons de sécurité, tous les participants doivent toujours porter leurs badges de conférence pendant l'événement; ainsi que pendant toutes les activités sociales.</p>
<p><b><u>AFRICAN UNION FOCAL POINTS</u></b>  <b>Ms Wonguelawit Legesse</b>  Email: <a href="mailto:wonguelawitl@africa-union.org">wonguelawitl@africa-union.org</a></p> <p><b>Ms Yara Ouda</b>  Email: <a href="mailto:ouday@africa-union.org">ouday@africa-union.org</a></p> <p><b>Mr. Ramoudane Orou Sannou</b>  Email: <a href="mailto:SannouR@africa-union.org">SannouR@africa-union.org</a></p>	<p><b><u>POINTS FOCAL DE L'UNION AFRICAINE</u></b>  <b>Mlle. Wonguelawit Legesse</b>  Email: <a href="mailto:wonguelawitl@africa-union.org">wonguelawitl@africa-union.org</a></p> <p><b>Mlle. Yara Ouda</b>  Email: <a href="mailto:ouday@africa-union.org">ouday@africa-union.org</a></p> <p><b>M. Ramoudane Orou Sannou</b>  Email: <a href="mailto:SannouR@africa-union.org">SannouR@africa-union.org</a></p>